



## KENYATAAN TENDER

Tawaran adalah dipelawa kepada pembekal/kontraktor yang berdaftar dengan Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) bagi pengesahan Bumiputera dan mempunyai Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dari Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPIPM) di bawah Gred Pendaftaran/Kategori/Pengkhususan yang berkaitan yang mana pendaftarannya masih sah (*valid*) bagi tawaran seperti berikut:-

### NOMBOR DAN BUTIRAN TAWARAN

**UM.G/FSD/PC/804/2024/46 (GB/GB01/2025/01/1207) – CADANGAN MENAIK TARAF INFRASTRUKTUR DEWAN KULIAH TJ DHANARAJ DAN MAKMAL USANG BAGI BLOCK B,E DAN M DI FAKULTI PERUBATAN, UNIVERSITI MALAYA**

KELAYAKAN		
Gred	:	G5
Kategori	:	B
Pengkhususan	:	B24 (Kerja penyenggaraan bangunan); <b>ATAU</b> B28 (Kerja ubahsuai)
Status/Taraf	:	BUMIPUTERA

#### Penghantaran Dokumen Tender

Kaunter Pusat Perolehan, Jabatan Perkhidmatan Kewangan, Pejabat Bendahari,  
Aras 2, Bangunan Canseleri Baru, Universiti Malaya

**Tawaran ditutup pada 25 MAC 2025 (SELASA), jam 12.00 tengah hari**  
**Berdaftar dengan Universiti Malaya (Wajib)**

#### Pegawai untuk Dihubungi Bagi Butiran Taklimat dan Lawatan Tapak (Diwajibkan)

<u>Waktu/ Tempat</u>	<u>Pegawai untuk Dihubungi</u>	<u>Catatan</u>
Tarikh/Hari: 04 MAC 2025 (SELASA) Masa: 10.00 pagi Tempat: Auditorium, JHB Universiti Malaya, Kuala Lumpur.	1) Nama :Encik Ibrahim Bin Ahmad Nasir No. Telefon: 03-79673587 Emel : ibrahimnasir@um.edu.my  2) Nama :Puan Mariana Binti Shahrir No. Telefon: 03-796773242 Emel : marina79@um.edu.my	Hanya penama dalam sijil sahaja dibenarkan untuk menyertai lawatan tapak. Semua petender diwajibkan membawa sijil pendaftaran syarikat dengan LPIPM (PPK & SPKK) serta mempunyai pengkhususan yang dinyatakan dan mempunyai Sijil Taraf Bumiputera (STB) dari Pusat Khidmat Kontraktor (PKK)

#### Pegawai untuk Dihubungi Berkaitan Dokumen Tender :

<u>Nama</u>	<u>No Telefon</u>	<u>Emel</u>
Puan Azte Ervinna Binti Che Azman	03-7967 4608	ervinna@um.edu.my
Encik Izzad Izzaini Fitri Bin Rosman	03-7967 6965	izzadfitri@um.edu.my

Dokumen Tender boleh diteliti mulai **KHAMIS, 27 FEBRUARI 2025** di Pusat Perolehan, Jabatan Perkhidmatan Kewangan, Pejabat Bendahari, Aras 2, Bangunan Canseleri, Universiti Malaya semasa waktu pejabat dan hanya boleh diakses secara atas talian melalui *FIRST* di alamat <https://first.um.edu.my> pada **SELASA, 04 MAC 2025** selepas lawatan tapak. Petender yang berminat untuk menyertai tender perlulah mempunyai Sijil Taraf Bumiputera (STB) dari Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) dan Sijil Pendaftaran Syarikat dengan LPIPM (PPK & SPKK) dengan pengkhususan yang dinyatakan serta pendaftarannya masih sah (*valid*).

Petender **WAJIB** berdaftar dan dikehendaki untuk muat turun dokumen tender, mencetak dan muat naik dokumen yang telah dilengkapkan secara atas talian melalui *FIRST* di alamat <https://first.um.edu.my> serta mengemukakan dokumen tender ke dalam Peti Tender sebelum tarikh tutup tender.

Dokumen Tender yang telah dilengkapkan hendaklah dimeterai, ditulis nombor rujukan tender di sebelah kiri sampul surat dan dimasukkan ke dalam Peti Tender di Pusat Perolehan, Jabatan Perkhidmatan Kewangan, Pejabat Bendahari, Aras 2, Bangunan Canseleri, Universiti Malaya. Tawaran tender yang lewat dikemukakan secara online dan kelewatan menghantar dokumen tender seperti mana arahan tender ini, tidak akan dipertimbangkan.

Jika tender dihantar dengan menggunakan perkhidmatan pos berdaftar/kurier, pretender hendaklah memastikan dokumen tersebut selamat tiba pada alamat yang telah ditetapkan sebelum atau pada tarikh tutup tender selewat-lewatnya pada pukul 12.00 tengahari. Sebarang kelewatan yang timbul dalam urusan tersebut tidak akan dilayan.

Iklan tender UM juga boleh dilihat di pautan:

- <https://first.um.edu.my>
- <https://myprocurement.treasury.gov.my>
- <https://bendahari.um.edu.my>